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aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Gemeentelijke hondenbelasting  -  Stand van zaken

In het verleden werd door veel gemeenten een belasting op honden geheven. Eigenaars 
van honden moesten hun honden registreren en een jaarlijkse belasting betalen. Er werd 
dan ook vaak een ‘medaille’ verplicht die de honden moesten dragen wanneer ze op de 
openbare weg kwamen. In de loop der jaren is deze belasting in veel steden en 
gemeenten afgevoerd maar zou hier en daar toch nog bestaan.

1. Zijn er nog Vlaamse steden en gemeenten die deze belasting heffen? Graag een 
overzicht per provincie.

2. Heeft de minister er zicht op hoeveel Vlaamse steden en gemeenten deze belasting 
sinds 2010 hebben afgeschaft? Graag een overzicht per provincie.

3. Overweegt de minister de gemeenten die nog zo’n belasting heffen aan te sporen 
deze af te schaffen?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 459 van 31 maart 2016
van SOFIE JOOSEN

1. Enkel in de provincie Vlaams-Brabant heffen nog drie gemeenten een belasting op 
honden: Grimbergen, Hoeilaart en Overijse. 

2. Er zijn twee gemeenten (in West-Vlaanderen) die deze belasting sinds 2010 hebben 
afgeschaft, namelijk Zuienkerke en De Haan.

3. Neen. Er is de grondwettelijk gewaarborgde fiscale autonomie van de gemeenten. Het 
is aan de lokale besturen zelf om te oordelen of een gemeentelijke hondenbelasting in 
hun gemeente wenselijk is. 


